



Province de Québec

## **AVIS PUBLIC**

### **ADOPTION DU RÈGLEMENT 896-2018**

Est par la présente donné par la soussignée que lors de la séance ordinaire du Conseil de la Ville de Huntingdon tenue le 5 février 2018, les membres du Conseil ont adopté le règlement 896-2018 concernant l'assurance collective des employés.

La Ville de Huntingdon a le pouvoir en vertu de l'article 464 de la *Loi sur les cités et villes* d'établir et de maintenir par règlement un régime d'assurance collective au bénéfice des fonctionnaires et employés de la municipalité.

Toute personne intéressée peut consulter ce règlement à l'Hôtel de Ville sise au 23 rue King à Huntingdon durant les heures normales de bureau.

Donné à Huntingdon, ce 22 février 2018.

---

## **PUBLIC NOTICE**

### **BY-LAW 896-2018 ADOPTION**

Is hereby given by the undersigned that at the ordinary meeting of the Town of Huntingdon held on February 5, 2018, the members of council adopted By-Law 896-2018 concerning group insurance for employees.

The Town of Huntingdon has the power under section 464 of the Cities and Towns Act to establish and maintain a group insurance plan for the benefit of the officers and employees of the municipality.

Anyone interested may consult this By-law at the Town hall, located at 23 King Street in Huntingdon, during the normal business hours.

Given in Huntingdon, this February 22, 2018.

Denyse Jeanneau  
Greffière / Municipal Clerk